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1. Introduction 
GTMOPI LLC (“we”, “us”, “our”) respects your privacy. This Privacy Policy explains how 
we collect, use, disclose, and protect personal data when you visit or interact with our 
website, contact us, or receive our services. 
 
2. Scope 
This Policy applies to all personal data processed by GTMOPI LLC in relation to our 
website and client engagements. It does not create contractual rights beyond those 
set out in any client agreement. 
 
3. Information We Collect 
We may collect: 
 • Contact & identity data: name, company, job title, email, phone, postal 
address. 
 • Transactional data: invoices, payments, service records. 
 • Communications: emails, messages, and recordings of consented calls. 
 • Technical data: IP address, device, browser type, pages visited, cookies. 
 • Any documents you voluntarily provide (e.g., KYC, company documents). 
 
4. Purposes of Processing & Legal Basis 
We process personal data for: 
 • Providing advisory and consultancy services (performance of contract). 
 • Communicating regarding services and requests (legitimate 
interests/performance). 
 • Complying with legal and regulatory obligations (compliance). 
 • Improving our website and services (legitimate interests). 
 • Fraud prevention and security (legal obligation / legitimate interests). 
 
5. Recipients / Third-Party Disclosures 
We may share personal data with: 
 • Service providers: hosting, analytics, CRM, payment processors. 
 • Legal, tax, or regulatory authorities as required. 
 • Banks and counterparties as necessary for transactional purposes. 
All third parties are contractually bound to process data only per our instructions. 
 



6. International Transfers 
GTMOPI LLC is a U.S. company and data may be transferred to and processed in the 
United States or other jurisdictions. Where required, we implement safeguards (e.g., 
standard contractual clauses). 
 
7. Data Retention 
We retain personal data only as long as necessary for the purposes set out, or as 
required by law — generally not less than the duration of the business relationship 
plus statutory retention periods. 
 
8. Security 
We implement administrative, technical, and physical security measures to protect 
data. No system is fully risk-free; we aim to mitigate reasonable risks. 
 
9. Your Rights 
Subject to local law, you may have rights to: access, rectify, erase, restrict processing, 
object to processing, and data portability. Requests should be sent to the contact 
below. We will respond within applicable legal timelines. 
 
10. Cookies & Tracking 
We use cookies and analytics tools to improve user experience. See our Cookie & 
Tracking Policy for details. 
 
11. Children 
Our services are for businesses and adults. We do not knowingly collect data from 
minors. 
 
12. Changes to this Policy 
We may update this Policy; the latest version will be published on the website with 
the revision date. 
 
13. Contact 
For questions or data requests: 
Email: privacy@gtmopi.com 
Address: 3101 N Central Ave, Suite 183, Phoenix, AZ, USA 
 
Governing law: This Policy is governed by the laws of the State of Arizona, USA, unless 
otherwise required by applicable law where services are delivered. 
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 . المقدمة1

ر 
ّ
قد
ُ
ح هذه السياسة كيفية جمعنا للبيانات  GTMOPI LLCت كة”) خصوصيتك. تشر (“نحن” أو “الشر

 الشخصية واستخدامها والكشف عنها وحمايتها عند زيارتك موقعنا أو تواصلك معنا أو أثناء تقديم خدماتنا. 
 
 . نطاق التطبيق 2

بخصوص الموقع والخدمات.   GTMOPI LLCتنطبق هذه السياسة على كل معالجة بيانات شخصية تقوم بها 
ي عقودنا مع العملاء. 

 
ا تتجاوز ما هو منصوص عليه ف

ً
ئ حقوق  ولا تنشر

 
ي نجمعها 3

 . البيانات الت 
 :  قد نجمع ما يلىي

، رقم الهاتف،  •  ي
ون  يد الإلكب  ، البر ي

كة، المسمى الوظيف  بيانات الاتصال والهوية: الاسم، الشر
 العنوان. 
، دفعات، سجلات خدمات.  •   بيانات المعاملات: فواتبر
يد، المراسلات، تسجيلات الاتصالات مع موافقتك.  •   بيانات التواصل: رسائل البر
. IPبيانات تقنية: عنوان   •   ، نوع الجهاز والمتصفح، صفحات الزيارة، الكوكبر 
 (مثل  • 

ً
كة). KYCأي مستندات تقدمها طوعا  ، مستندات الشر

 
ي 4

 . أغراض المعالجة والأساس القانون 
 نقوم بمعالجة البيانات لأغراض: 

 تقديم الاستشارات والخدمات (تنفيذ العقد).  • 
وعة / تنفيذ عقد).  •   التواصل بشأن الخدمات والطلبات (مصالح مشر
امات القانونية والتنظيمية.  •   الامتثال للالب  
وعة).  •   تحسير  الموقع والخدمات (مصلحة مشر
وعة).  •  امات قانونية / مصلحة مشر  منع الاحتيال وضمان الأمن (الب  

 
 . الأطراف المتلقية / مشاركة البيانات5

 قد نشارك البيانات مع: 
 ، معالجة المدفوعات. CRMمزودي خدمات: الاستضافة، التحليلات، نظم  • 
يبية أو التنظيمية حيثما يستلزم القانون.  •   الجهات القانونية أو الض 
 البنوك والأطراف المعنية لتنفيذ المعاملات.  • 

 بمعالجة البيانات وفق تعليماتنا. 
ً
مة تعاقديا  جميع الأطراف ملب  

 
 



 
 . نقل البيانات دوليًا 6

نقل البيانات إلى الولايات المتحدة أو دول أخرى. حيث يتطلب الأمر  
ُ
كة من الولايات المتحدة وقد ت تعمل الشر

 نعتمد ضمانات مناسبة (مثل بنود تعاقدية قياسية). 
 
 . مدة الاحتفاظ7

عادة مدة    —نحتفظ بالبيانات الشخصية طالما دعت الحاجة للأغراض المحددة أو كما يفرِض القانون 
ات الاحتفاظ القانونية.   العلاقة التجارية زائد فب 

 
 . الأمن8

نعتمد تداببر أمنية إدارية وتقنية ومادية لحماية البيانات. لا يوجد نظام خالٍ من المخاطر، لكننا نعمل للحد  
 من المخاطر المعقولة. 

 
 . حقوق الأشخاص9

اض ونقل   وفق القوانير  المعمول بها قد تكون لك حقوق الوصول والتصحيح والمسح وتقييد المعالجة والاعب 
د ضمن المهل القانونية.   البيانات. نرجو توجيه الطلبات إلى جهة الاتصال أدناه؛ سب 

 
 . الكوكبر  والتتبع10

نستخدم الكوكبر  وأدوات التحليلات لتحسير  تجربة المستخدم. راجع سياسة الكوكبر  للحصول على 
 التفاصيل. 

 
 . الأطفال11

؛ لا نجمع بيانات قاصرين عن علم.  كات والبالغير   خدماتنا موجهة للشر
 
ات على السياسة12  . تغيبر

نشر النسخة الأحدث على الموقع مع تاري    خ التعديل. 
ُ
ي تحديث هذه السياسة؛ ست

 
 نحتفظ بالحق ف

 
 . جهة الاتصال 13

 الأسئلة وطلبات البيانات: 
 : ي
ون  يد الإلكب   privacy@gtmopi.comالبر

 N Central Ave, Suite 183, Phoenix, AZ, USA 3101العنوان: 
 

 المحلية القوانين تقتض   لم ما المتحدة بالولايات أريزونا  ولاية لقوانين السياسة هذه تخضع: به المعمول  القانون
 . ذلك خلاف

 


